

ပုံစံ ဗ-၀၉: စာရင်းရှင်းလင်း ဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိ၏ အပြီးသတ် စာရင်း

လူမွဲခံယူခြင်း ဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ ၂၁၁

၁။ အကြောင်းကြားစာနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် ကုမ္ပဏီ/အခြားကော်ပိုရေးရှင်းအဖွဲ့အစည်း၏ အမည်
အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် ကုမ္ပဏီ/အခြားကော်ပိုရေးရှင်းအဖွဲ့အစည်း၏အမည်(မဖြစ်မနေဖော်ပြရန်)

မြန်မာဘာသာဖြင့်ကုမ္ပဏီ/အခြားကော်ပိုရေးရှင်းအဖွဲ့အစည်း၏ အမည်(ဖော်ပြလိုပါက)

ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်/အခြားကော်ပိုရေးရှင်းအဖွဲ့အစည်း၏ မှတ်ပုံတင်အမှတ်

၂။ စာရင်းရှင်းလင်း ဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိ အဖြစ်ခန့်အပ်ထားသည့် လူမွဲခံယူခြင်းဆိုင်ရာကျွမ်းကျင်သူ၏
အချက်အလက်များ-

အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် အမည်အပြည့်အစုံကို ဖော်ပြရန် (မဖြစ်မနေရေးသွင်းရန်)

မြန်မာဘာသာဖြင့်အမည်အပြည့်အစုံ(ဖော်ပြလိုပါက)

လူမွဲခံယူခြင်းဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူ၏ မှတ်ပုံတင်အမှတ်

အိမ်မေးလ်

ဖုန်းနံပါတ်

နိုင်ငံသား

နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်/ပတ်စ်ပို့နံပါတ် (နိုင်ငံခြားသားများ အတွက်သာ)

လိပ်စာ

လမ်းအမည်နှင့် လမ်းနံပါတ်

[Empty box for address]

ယူနစ်၊ အလွှာအထပ် စသည်တို့ဖြည့်ရန်

[Empty box for unit/level]

ရပ်ကွက်/ မြို့/ မြို့နယ်

[Empty box for township/city/region]

ပြည်နယ်/ တိုင်းဒေသကြီး

[Empty box for state/region]

နိုင်ငံ

[Empty box for country]

ကုတ်အမှတ်

[Empty box for postal code]

၃။ လူမွဲခံယူခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၂၁၁(က)အရ မြီရှင်များ၏ အစည်းအဝေးကျင်းပသည့် နေ့ရက် သို့မဟုတ် (ကုမ္ပဏီတွင်ပါဝင်သူများ၏ ဆန္ဒအလျောက်ဖျက်သိမ်းခြင်းဖြစ်ပါက)ကုမ္ပဏီတွင်ပါဝင်သူများ၏ အစည်းအဝေး ခေါ်ယူကျင်းပသည့်နေ့ရက်

[Box with slashes for date]

ရက် လ နှစ်

လူမွဲခံယူခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၂၁၁(ခ)အရ အစည်းအဝေးကျင်းပပြီးနောက် ရက်သတ္တတစ်ပတ် အတွင်း စာရင်းရှင်းလင်း ဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိသည် မှတ်ပုံတင်အရာရှိထံ စာရင်းရှင်းလင်း ဖျက်သိမ်းခြင်းစာရင်း၏ မိတ္တူကိုလည်းကောင်း၊ အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းကိုလည်းကောင်း ပေးပို့ရမည်။ အစည်းအဝေး အထမြောက်ရန် လိုအပ်သော အနည်းဆုံး တက်ရောက်သူ အရေအတွက် မပြည့်မီပါက ထိုစာရင်းနှင့်အတူ လိုအပ်သော အရေအတွက်မပြည့်မီကြောင်း အတည်ပြု ဖော်ပြသည့် စာကိုလည်း ပူးတွဲဖော်ပြရမည်။ အကယ်၍ စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိက လူမွဲခံယူခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၁၁(ခ) ကို လိုက်နာရန် ပျက်ကွက် ပါက မှတ်ပုံတင်အရာရှိသည် အဆိုပါ စာရင်းရှင်းလင်း ဖျက်သိမ်းရေး အရာရှိကို ကျပ် ၁၀၀,၀၀၀ ထက် မပိုသည့် ဒဏ်ငွေ တပ်ရိုက်ရမည်။ (လူမွဲခံယူခြင်း ဆိုင်ရာဥပဒေ ၄(က))

၄။ လူမွဲခံယူခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၂၁(က) အရ အစည်းအဝေးအထမြောက်ရန် လိုအပ်သော အနည်းဆုံး တက်ရောက်သူ အရေအတွက် ပြည့်မီမှု ရှိ/မရှိ။

Yes No

ဤပုံစံနှင့်အတူ အစည်းအဝေး မှတ်တမ်းမိတ္တူ ပူးတွဲပါရှိရမည် သို့မဟုတ် အစည်းအဝေး အထမြောက်ရန် လိုအပ်သော အနည်းဆုံး တက်ရောက်သူ အရေအတွက် မပြည့်မီပါက လိုအပ်သော အရေအတွက် မပြည့်မီကြောင်း အတည်ပြု ဖော်ပြသည့်စာကိုလည်း ပူးတွဲ ဖော်ပြရမည်။ (လူမွဲခံယူခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၂၁(ခ))

၅။ အောက်ပါစာရွက်စာတမ်းများ ပူးတွဲပါရှိရမည် -

- (က) စာရင်းရှင်းလင်း ဖျက်သိမ်းခြင်း စာရင်းမိတ္တူ
- (ခ) လူမွဲခံယူခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၁ (က) အရ အစည်းအဝေး မှတ်တမ်းမိတ္တူ ပူးတွဲပါ ရှိရမည်။
- (ဂ) ကုမ္ပဏီ/အခြားကော်ပိုရေးရှင်းအဖွဲ့အစည်း အတွက် ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနက ထုတ်ပေးသော အခွန်ကင်းရှင်းကြောင်းစာ မိတ္တူ။
- (ဃ) အစည်းအဝေးအထမြောက်ရန် လိုအပ်သော အရေအတွက် မပြည့်မီကြောင်း အတည်ပြု ဖော်ပြသည့်စာ

၆။ စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိမှ လက်မှတ်ရေးထိုးသည်မှာ-

ဤပုံစံပါအချက်အလက်များနှင့် ပူးတွဲထားသည့် စာရွက်စာတမ်းများမှာ မှန်ကန်ကြောင်း သက်သေပြပါသည်။

အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် အမည်အပြည့်အစုံကို ဖော်ပြရန် (မဖြစ်မနေရေးသွင်းရန်)

၇။ ပူးတွဲပါစာရင်း

ဤပုံစံနှင့်အတူ အောက်ပါစာရွက်စာတမ်းများ ပူးတွဲပါရှိရမည်-

- စာရင်းရှင်းလင်း ဖျက်သိမ်းရေး အရာရှိ၏ စာရင်းမိတ္တူ
- လူမွဲခံယူခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၂၁ (က) အရ အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းမိတ္တူ ပူးတွဲပါရှိရမည်။
- လူမွဲခံယူခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ ၂၁(က)အရ ခေါ်ယူသော အစည်းအဝေး အထမြောက်ရန် လိုအပ်သော အနည်းဆုံး တက်ရောက်သူ အရေအတွက် မပြည့်မီပါက လိုအပ်သော အရေအတွက် မပြည့်မီကြောင်း အတည်ပြုဖော်ပြသည့်စာမိတ္တူ။
- ကုမ္ပဏီ/အခြားကော်ပိုရေးရှင်းအဖွဲ့အစည်းအတွက် ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနက ထုတ်ပေးသော အခွန်ကင်းရှင်းကြောင်းစာ မိတ္တူ။